



News Bulletin | Bulletin d'informations

www.BordenRodAndGun.com

20 Mar | mar 2018

Good day fellow hunters of the BBRGC,

Registration begins TODAY for the ROD AND GUN CLUB.

Registration is currently only open to **REGULAR AND ORDINARY MEMBERS**. The following includes who qualifies as a Regular and Ordinary Member. Please ensure proof is shown to verify their membership category.

Regular Member

- members of the Regular Force and their families;
- members of the Reserve Force, Cadet instructor Cadre (CIC) and their families;
- retired members Regular and Reserve and their families; and
- foreign military personnel on duty with the Canadian Forces and their families.

Ordinary Member

- Public Service hired by DND PWGSC and PSP members / full time contractors (for the period of their contract with DND) and their families;
- former Public Service DND PWGSC employees receiving a pension for DND service, and their families;
- staff of NPF, CAF and their full time contractors (for the period of their contract) and their families;
- former staff of NPF, CAF receiving a pension for NFP service and their families;
- serving and/or retired members of the RCMP and their families;
- serving and/or retired "first responders." First responders are defined as those persons serving the local community in the following professions: police, fire, EMS, paramedic, medical; members of the Canadian Corps of Commissionaires, or other security force when employed at a CAF location, and their families; and
- staff of the Military Family Resource Centre (MFRC) and their families

Sgt Luc Martin, CD

Regimental Sergeant-Major Assistant, RCEME School Headquarters

Canadian Armed Forces

<mailto:luc.martin3@forces.gc.ca> / Tel: 705-424-1200 Ext: 3991 / CSN 270-3991 / BB 705-220-6614

1/2

If you would like to change, add or remove an email address from our database, please send a message to the following address:
Si vous voulez changer, ajouter ou enlever votre adresse de notre base de donnée, veuillez envoyer un message à l'adresse suivante.

BBRGC@forces.gc.ca

WORK PARTY FOR INDOOR ARCHERY RANGE

A work party is required for the indoor archery range Saturday, 24 March. Meet George Warner at the indoor archery range at 0900. This is needed to replace worn targets move some metal tables and for general clean up.

À tous les membres du club de chasse et pêche:

L'inscription commence AUJOURD'HUI pour le ROD AND GUN CLUB.

L'inscription est actuellement réservée aux membres réguliers et ordinaires. Voir plus-bas pour les définitions de membre régulier et ordinaire. Veuillez-vous assurer de fournir une preuve d'identité pour confirmer leur catégorie de membre.

Membre régulier

- les membres de la Force régulière et leurs familles;
- les membres de la Force de réserve, le Cadre des instructeurs de cadets (CIC) et leurs familles;
- membres retraités Réguliers et Réserves et leurs familles; et
- le personnel militaire étranger en service avec les Forces canadiennes et leurs familles.

Membre Ordinaire

- La fonction publique embauchée par le MDN TPSGC et les membres des PSP / entrepreneurs à temps plein (pour la période de leur contrat avec le MDN) et leurs familles;
- les anciens employés de TPSGC du ministère de la Fonction publique recevant une pension pour le service du MDN et leurs familles;
- le personnel des FNP, des FAC et de leurs entrepreneurs à temps plein (pour la durée de leur contrat) et leurs familles;
- l'ancien personnel des FNP, les FAC recevant une pension pour le service PFN et leurs familles;
- les membres actifs et / ou retraités de la GRC et leurs familles;
- les premiers répondants actifs et / ou à la retraite. Les premiers intervenants sont définis comme étant les personnes qui desservent la communauté locale dans les professions suivantes: police, incendie, EMS, paramédical, médical;
- les membres du Corps canadien des commissionnaires ou d'autres forces de sécurité lorsqu'ils sont employés dans un lieu des FAC, ainsi que leurs familles; et
- le personnel du Centre de ressources pour les familles des militaires (CRFM) et leurs familles.

Sgt Luc Martin, CD

Assistant du Sergent-major régimentaire, Quartier général de l'École du GEMRC
Forces armée canadiennes

<mailto:luc.martin3@forces.gc.ca> / Tel: 705-424-1200 Ext: 3991 / CSN 270-3991 / BB 705-220-6614